



我校从已开设的全英文课程中精选多门课程开通网络授课,留学生可自由选择。课程 教学团队将由多位老师组成,包括课程负责人,全英文主讲教师,负责网络教育及留学 生管理教师。主讲教师会根据情况,在线讲解并答疑。学生学习网络课程,通过考试获 得的学分与面授课程学分完全等价。学生可通过学习汉语,提高汉语水平,为来华进一 步学习打下良好基础。

Our school offers online courses from selected English courses, and international students are free to choose. The teaching team will be made up of several teachers, including the course leader, the all-English speaker, and online education and international student management teachers. The lecturer will explain and answer questions online according to the situation. Students learn online courses, and the credits obtained through the examination are completely equivalent to those obtained through face-to-face courses. Students can improve their Chinese by learning Chinese and lay a good foundation for further study in China.







课程介绍 Course Introduction 网上申请 Online Application

证书&费用 Certificate &Cost 联系我们 Contact Us











# 纺织非遗 The intangible cultural heritage textile

纺织非物质文化遗产在我国非物质文化遗产体系中具有非常重要的地 位和影响。"中国纺织非物质文化遗产鉴赏"是一门面向所有专业学生 的通识课程。课程涵盖艺术、经济、管理等多学科专业内容。旨在通过 纺织非物质文化遗产的内涵、现状、文化象征、非物质文化遗产与民族 文化、案例欣赏等,提高大学生对中国纺织非物质文化遗产的认知,引 导学生全方位、多角度参与。





Click to play

### 纺织非遗 The intangible cultural heritage textile

The intangible cultural heritage project textile has a very important position and influence in our intangible cultural heritage system. "Appreciation of intangible cultural heritage of the Chinese textile industry" is a general course for all professional students. The course covers art, economy, management, and other multi-disciplinary professional contents. It aims to improve college students' cognition of China's textile intangible cultural heritage through the connotation, existing situation, cultural symbols, intangible cultural heritage, and national culture, case appreciation. Textile intangible cultural heritage guide students to participate in all-round and multi-angle, and let intangible cultural heritage.









#### Click to play

#### 国际贸易与实务 International Trade Practice

To help the students fully grasp the international business processes and main customs and practices for the international trade practice; to help the students clearly understand the trade terms and the attentions on the conclusion of the contract of the international sales of goods; and to develop the students' basic skills in executing the contract and dealing with the disputes.



#### 时装与服装 Fashion and Garment

《时装与服装》是一门以服装与时尚基本知识为基础的课程。主要板块为时尚 与服装的背景资源、基础知识、最新进展、典型案例和亮点。这是一个有趣的综 合课程,由服装起源,服装面料,服装设计,服装设备,时装趋势和服装贸易。 由于本课程主要面向留学生,因此在适当的教学模块中引入中国元素,例如中国 古代服装与社会地位的关系,服装对中国建筑的影响,中国传统服装对国际流行 趋势的影响等。此外,这门课程的重点是时尚和服装,时尚的灵感在于不断的创 新和不断的开拓。因此,本课程有针对时尚热点和最新趋势的教学模块。《时尚 与服装》为国际学生提供了一个关于时尚与服装的精彩课题和亮点的新颖研究, 为纺织与服装专业的学生提供了适当的知识补充。







Click to play

#### 时装与服装 Fashion and Garment

"Fashion and Garment" is a course based on basic knowledge of clothing and fashion. The main blocks are "background resources", " basic knowledge", " latest progress", "typical cases", and "highlights" in fashion and garment. It is an interesting and hybrid course comprised of origin of clothing, clothing fabrics, fashion design, clothing equipment, fashion trends, and garment trade. Since this course is mainly for international students, it is necessary to introduce Chinese elements into appropriate teaching blocks. Besides, this course focused on fashion and garment, and the soul of fashion depends on constant innovation and never-stopped pioneering. Therefore, this class teaching modules on hotspot issues and the latest trend about fashion in this course. "Fashion and Garment" provides a novel study about brilliant topics and sparkled issues in fashion and clothing for international students, generating appropriate knowledge supplement for students majoring in textile, clothing, and fashion.



# 大学汉语1 College Chinese 1





# 基础汉语 Basic Chinese

主讲:张诗阳 Lecturer:Zhang Shiyang

#### Click to play

### 大学汉语1 College Chinese 1





#### 中国概况 Introduction to China

《中国概论》是为英语授课的本科和硕士留学生开设的一门文 化课程。这门课程包含了中国的历史、地理、自然环境、文化习 惯、经济发展等多个方面,旨在帮助留学生快速了解中国。本课 程共由7章组成。通过这门课程,留学生不仅要掌握中国的基本背 景知识和有用的信息,还要将社会经济文化融入到中国公民的四 大使命中,即美食、服装、住宿和交通。此外,留学生将更好地 在中国学习和生活。





#### 中国概况 Introduction to China

"Introduction to China" conducted in English is a kind of cultural courses designed for undergraduate and graduate students who are majored in English-taught programs. This subject contains many different aspects including Chinese history, geography, natural environment, culture and habits, and economic development, aiming to assist international students to get the panorama of P. R. China rapidly. It consists of 7 chapters. Through this subject, international students are supposed to manage not only the essential background knowledge as well as the useful information about China but also the social-economic culture merged into the four main missions of Chinese citizens, namely gastronomy, garment, accommodation, and transports. Moreover, international students can study and live in China better.





花→花

graphic with lotus leaf and lotus show the "flower" beauty and "flower" the meaning



```
户,图形清代人头戴的的官相和礼弟的辫子,造型:"站家"户"字。
图形解析
```

**汉字视觉印象** Chinese Characters Visual Impression

从平面设计来讲,汉字无疑是人类社会有史以来最伟大最成功的设计。 它以最为简单的设计元素,运用最丰富而复杂的设计手段,设计出了 一件又一件恒定而单纯的"产品",并使这些产品的内涵无比丰富, 构架无比完美,用途广泛影响深远。同时使这些设计出来的产物具有 无穷的联结方式。在不同条件下,具有开放而递增的同构能力,具有 对发展变化着的无限亲和性与适应性。



#### **自我介绍** • 1我叫。。 • wǒ jiào。。 • 2我的专业是。。。 • wǒ de zhuān yè shì。。 • 3我今年21岁了 • wǒ jīn nián 21suì le。。 • 4我的爱好是。。。 • wǒ de ài hǎo shì。。

Click to play

# **汉字视觉印象** Chinese Characters Visual Impression

In terms of graphic design, Chinese characters are undoubtedly the greatest and most successful design in the history of human society. With the simplest design elements and the most abundant and complex design methods, it has designed one constant and simple "product" after another and made these products extremely rich in connotation, extremely perfect structure, so widely used, and far-reaching influence.









网址website: <u>https://tjpu.17gz.org/</u>











	大孝二孝大学 TIANGONG UNIVERSITY	国际学生入学在线申请 Weicomel <b>试明123[Group User]</b> Sign out · 灣体中文 · Online Application For International Students						
	Application	Application	Query Inbox jum	aad:0) Outbox	Message to Admi	nistrator		
	1.Basic Info	Study Plan:	University Scholarship - Chinese itatus: Final Result Unreleas	Language Student - Chine ed Application No.: 20	se Language Student 200900024 Financial Res	e University Scholarship Download Application Form		
	2.Study Plan		Family Name (as on passport) 3	Name (as on passport) 353		Given Name (as or passport)	35353	
	3.Education & Employment		Chinese Name (if available) Marital Status	Inmarried		Gender Nationality		
	4.Additional Info	19 2115C 0115C 1154C 00 234	Birth Date 2	020-09-08		Country of Birth		
	4.Additional Info	1.00	Place of Birth (City,Province)			Native Language		
	🥝 5.Contact Info		Highest Level of Education Completed Employer or Institution Affiliated				n Anglican	
	6.Application Form Preview		Health Status					
			Emigrant from mainland China,	Hong Kong, Macau, and Ta	aiwan?no	Hobby	/	
		Passport And Vi Pas	isa isport No. 213		Passp	ort Expiration Date 2020-09	9-14	
		Location of V	Isa Office Albania Embassy of	the People's Republic of Ch	ina in the Republic of Albania			
		Educational Bac		ted (To)	School Name		Field of Study & Diploma Received	
		2020-09-09	2020-09-17	ete				
最后会生成	申请编号,	即さ	っ注册成	功。				

There will be an application number, which means that the registration is successful.









# 完成对应课时即可获得 结业证书。

You can get the certificate of completion after completing the corresponding class hours.

#### 天津工业大学外国留学生成绩单 Academic Transcript for Foreign Student of **Tiangong University** 护服号码: Passport No.: 学生类别: Student Status: 姓名: Name: National 汉雷进修生 Chi nese Language Stue 自2019年06月至2020年01月 From August 2019 to January 2020 专业: Majors 汉语音 Chinese Language Professional Training Progra 学习期表: Duration: 学分合计: Total Credita 22 集동 NO. 学年(学篇) Academic Year 课程名称 Wat Times 学分 Credits 成載 Grades 載点 GPA Course Name 中国社会文化风告 Chinese Sociel and Cultural Cust 1 2019-2020 (1) 30 2 65 1 中間清閒時語2 Chinese Poetry Reading 2 10 2019-2020 (1) 30 2 2 中级汉语写作2 nediate Chinese We 3 2019-2020 (1) 60 4 0 : 中級汉语听说2 Chinese Listening and Speaking 4 2019-2020 (1) 60 4 101 **1**11 中级汉语综合2 ate Comprehensive Course 5 2019-2020 (1) 90 6 1 13 中级汉语词读2 6 2019-2020 (1) 60 4 11 • Newspaper Reading Note: 1 Credit=15 Teaching Units, 1 Teaching Unit=45 minutes. Full score is 100, 60 is a passing score. 平均截点 GPA: School of International Educatio **Tlangong University** 2020年10月10日 October 10, 2020 模板 Template



# ■■可根据课程学分获得学分证明。

According to the course obtain a credit certificate.

#### 65 COBC 7-28 TIANGONG UNIVERSITY Certificate of Completion Photo This is to certify that Gender: , Nationality: , Date of Birth: has studied in at the School of International Education of Tiangong University from to , and has successfully completed all of the courses. Awarded on: Dean: Certificate Number: School of International Education 模板 Template



















#### 地址 Address

天津市西青区宾水西道399号 No.399,Binshuixi Road,Xiqing District,Tianjin,P.R.China

#### 主页 Home Page

https://www.tjpu.edu.cn/ http://en.tiangong.edu.cn/ (Engilsh Version)



国际教育学院 School of International Education